
JEGYZorÖľyv
Készült a Budapest Főváros IV. kertilet Újpest onkormányzataKépviselő-testtiletének

2024. május 9-én (csütörtök) 13:30 óľai kezdettel a Polgármesteri Hivatal
(Budapest, IV. ker. István út 14..II. em.) Dísztermében taľtott rendkívüli ülésének

jegyzőkönyvéből

A képviselők közül jelen vannak:
Altfattęr Adalbęľt
CziglerLćszIő
Czinke Sára
Déri Tibor
Farkas István
Hladony Sándor
Molnár Tibor
Maholányi Zsolt

(18 fő)

Nagy István
ozsváth Kálmán
Perneczky Lâszl,ő
Rácz Norbert
dr. Szabó Gáboľ
SzabőBalź.zs
Szecsődi Tamás
Szécsi Péter Pál

dr. Trippon Norbeľt
Vasvári Lâsz|ó

Az ülésre később érkezett:

Az ülésről távol van: dr' Dabous Fayez, Rádi Attila, dľ. Szabó Béla'

Jelen vannak (ľészben tanácskozási joggal):
Bedo Katalin alpolgármester
dr' Moldván Tünde jegyző
dľ. Gácsi Anett Eľzsébet aljegyző
Mártonffy István Főépítészi lroda vezetóje
hhász András Gazdastryi Főosztály vezetoje
Kenyeľes lbolya Költsé gvetési o sztály v ezetoje
dr. Piľos Judit Vagyongazdálkodási osztá\y vezetoje
Lév ai Ádem Informatik ai oszttůy v ezetoje
Mikó Alexandľa Kabinetvezető
dľ. Hegedűs Ákos ľeferens
Csernyánszkyné Római Aranka Informatik ai oszttiy osztźiyv ezető helyettes

Déľi Tiboľ
Köszönti a testület tagsait, a Hivatal munkatársait Budapest Főváros IV. keľület Újpest
onkormányzattnak ľendkívüli képviselő-testületi ülésén. Megállapítja, hogy a képvisélo-
testületi ülés 18 fovel határozatképes.
Tâjékoztatja a testtiletet' hogy napirend előtti felszólalásra jelentkezett Szabő Baltzs képviselő
úr. Előszöľ a napiľend elfogadásáľól dönt a testület. Szavazâsrateszi fel a napiľend elfogadására
vonatko zó hatttr ozati j avasl atot.

Budapest Főváľos Iv. keľület Úipest Onkoľmánvzatz Kénviselő-testületének
139/2024.(V.9.) hatáľozata a napiľend elfoeadásáról
Nyílt ülés:

1. Javaslat aMagyar Állam tulajdonában lévő, Budapest IV. kerület 764851158 hrsz.-ú
ingatlannal kapcsolatos elővásáľlási jog gyakorlásáról
Előterj esztő : Czig|er Lćşz1ró alpo l gáľmester

(18 igen, elfogadva)
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Déri Tĺboľ
Szabó Baläzs képviselő úrnak adjameg aszotnapiľend elotti felszólalásra 5 perces időkeretben.

Szabĺó Balázs
Tisztelt Képviselőtársaim! Abban az e1y témában szeľetne most hozzászólni, hogy tegnap
bajnok lett az UVSE nőivizíIabdacsapata, máľ 8. alkalomma| és azt gondolja, erľől érdemes
lenne nem csak itt szóban, egy 5 perces időkeretben, hanem egy komolyabb ünnepség keľetében
is megemlékezni, ezért azt a javaslatot szeretné benýjtani, amit már telefonon szóban jeţzett
Déľi Tibor polgármester úrnak, írásban is megtette, de még nem jött ľá konkľét vtůasz, hogy a
holnapi napra egy újabb ľendkívüli testületi ülés keľetében a nói vizilabda csapatunkat' amely
izig-véng újpesti - sokak allitástxal ellentétben -, ęgy ünnepélyes testületi ülés keretében
köszĺjntsék. Erre tett javaslatot és erre vâr vtĺ|aszt Egy ilyen testületi ülés összehívás źthoz 7
képviselő támogatása szükségeltetik, ezért azzal fordul leginkább a szemkozt ü1ő egykori
képviselőtáľsaihoz, hogy támogassák ezt a javaslatot, és holnap délutánľa hívják me1 az UVSE
bajnokcsapatti ide, ebbe a teľembe. Köszöntsék őket, mźr csak azért is, mert holnap este
egyébként is Újpesten járnak majd. Azt gondolja, és tudja is, hogy nagyon szívesen eljönnének.
Kéti, ezt a javaslatát támogassák, hogymajd gratulálhassanak nekik abajnoki cimért' Impozáns
szezont zźtrtak, néhány meccsen kint is volt ebben a szezonbarL Azt gondolja, Újpestnek az
egyetlen sikeres spoľt csapata az UVSE noi csapata' nem véletlen, hogy a ma1yar válogatottnak
a gerincét is ők adják, és hogy ezek a sikerek nem aZ Újpesti Torna Egyletnek a berkein belül
születnek meg. Azt gondoţa, amit Benedek Tibor annak idején ilţźraindított, az egy pźĺratlan
teljesítmény és nagyon sajnálja, hogy ő azt mtĺr nem élhette meg' hogy Európa gyakorl atllag
legjobb vízilabdacsapata Újpestentalâlható, ha csak nevében is, ha csaknevében se, mert voltak
ilyen törekvések, hogy elvették tőlük az Újpest nevet bizonyos emberek. Azt gondolja, Újpest
ott kezdődik, ahol oze István véget ér.
Ez a csapat minden elismeľést megérdemel ettol a várostól és az egész ęlmúlt 5 évben azzal
foglalkozott, hogy az Ujpesti onkoľmányzat és az UVSE közötti kapcsolatot minél szorosabbra
tudják füzni. Ennek voltak persze sikerei, szerinte ezt sikerülhetett volna jobban is, mondjuk 5
év alatt 1 forint támogatásra nem emlékszik, hogy azÚjpesti Önkormányzat adottvolna errnek
a csapatnak. Ettől fiiggetlenül az erkölcsi támogatást, azt gondolja, ľendszeresen megkapták, be
kell érniük ennyivel, meg talán annyival, hogy holnap délután ünnepélyesen Újpest váľosa
köszönti őket itt ebben a teľemben és gratulál nekik a 8. bajnoki cimhez, mellyel egyébként az
örök ranglistán utoléľték az eddigi ľekoľder Dunaújvárosi FőiskolaYiz1labda Egyesületét. Itt
egy történelemnek vagyunk szemtanúi és arľól se feledkezzünk meg, hogy ezt a győzelmet a
Ferencváros ellen aratta az UVSE, úgyhogy ęz egy külön öröm lehet mindannyiunk számára.
Azt gondolja, ezt a sikeľt valóban Újpest dicsőségének szęrezte ęz aZ ęgyesület és nagyon
nagyot tévednek azok, akik azt âllitjźLk,hogy azUVSE-nek nincs köze Újpesthez. Sztnszor vo|t
alkalma meggyőzodni arról, hogy igen is van, az ott spoľtolók, az ott spoľtolók szülei, a klubot
műkĺjdteto munkatársak, mind izig-vérigújpestiek és ne feledjük el azt se, ha oze István nem
lenne az Újpesti Ţoma Egylet élén, akkor az UVSE máśnap visszatéľhetne oda, ahova
egyébként valő, az Újpesti Torna Egylet berkeibe és ennek az egýesületnek szerezné a további
dicsőségeket.Igazźtbol az mtr az elmúlt 5 évben
nem nagyon akart eljönni oze István tźtvozzon m
Egylet éIérol, akkor talán ikereket most már azok
talán kötni a jövőben, akik eddig megtagadták tőlük azt. Még egyszer gratulál nekik és várja
őket, legalábbis a maga részétol'



Déľi Tiboľ
Tâjékoztatja Szabó képviselő urat, hogy a Képviselő-testület és a maga nevében a tegnapi napon
Yinçze BaIázs sportigazgatónak gratulćút a bajnoki címhez. A rendkívüli testületi ülés
összehívására vonatkozó SZMSZ szabtĺIyokat valőszinűleg ismeri képviselő úľ. Elmondja, a
holnapi napra nem tervezik rendkívüli testületi ülés összehívás tĺt, de ettől fiiggetlenül
természetesen az a spoľtsiker, amit az UVSE elért, mindenképpen említést érdemel.
Az l. napirendi ponttal folýatódik a képviselő-testületi ülés.

1. Javaslat a Magyaľ Állam tulajdonában lévő, Budapest IV. keľület76485t158 hrsz._
ú ĺngatlannal kapcsolatos elővásárlásĺ jog gyakoľlásáľól
Előterj esztő : Czigler Lâszlő alpol gármester

Cziel'er LászI'ő)
Tisztelt Polgármester Úr! Jegyző Asszony! Képviselőtáľsak! Tttjékoztatásul elmondja,2024.
április 26-tn érkezett a Nemzeti Vagyonkezęlőtől egy megkeresés, miszerint a Petőfi laktanya
állami tulajdonban lévő részét elektľonikus árverésen értékesítették, és az Önkorm ânyzatnak 15
napja van arÍa, hogy reagáljon, élni kíván-e az elovâstrlási jogával, vagy sem. Ez viszonylag
egy szúkszavú levél volt, ezért felhívta dr. Juhász Jánost, aki ennek azigynek a gazdâjavolt, ő
ttĺjékoztatta arľól, hogy eľľe a tertiletľe apźiyźzatot 3,5 milliárd forintos nettó összegen íľták ki,
erről szólt az értékbecslés. Ezen az áronnem került éľtékesítésre és folyamatosan csökkentették
az źrat, igy azt lehet tudni, hogy 2,2 milliáľd forintért éľtékesítették, ami viszont mâr egy bruttó
összeg. Vélhetően apiacbettrazta,hogy a talaj erősen szennyezett lehet, hiszen a Petőfi laktanya
önkormányzati tulajdonunkban levő részénél is megállapítást nyert, hogy a ta|aj részben
szenrlyezett éş nagy valószíntĺség szerint az á"llami tulajdonban lévő ńszről szívtrog tú a
szennyezés. Ugy gondolja, brutális k<iltség lehet a talaj rehabilitációja. Talajcseľe' meszes
szuszpenziő alkalmazasa, ez adott esetben több milliárd forint és valószínűleg eztbe is ćrazta
piac. Aki volt katona, emlékszik rá, hogy milyen hanyag módon kezelték azt,hapéldául kifolyt
több 100 liter olaj, majd a ťold elnyelte és senki nem törődött vele. Erősen ővĺâ az
Önkormányzatotuttol, hogy éljen azelővásárlási jogával és ezta területet megvásárolja.

SzabĺÓ Balázs
Elmondja, amikor ezt az előterjesztést olvasta' arra gondolt, hogy az újpesti futballklubnál most
töľtént egy tulajdonosváltás és felröppentek sokadj tra o|yanpletykák, hogy új stadiont fognak
Ujpestnek építeni és az egyík ilyen helyszín esetleg alaktanya helyszíne lehet. Megkérdezi,
Van-e a kettőnek köze egymtshoz,hogy ez atranzakció most történt meg? Azt lehet-e tudni,
hogy ki vásárolta meg aZ aukción ezt a telket? Tudomása szerint jön egy új tulajdonos Ujpestre,
már nagyon vttrja őket, már alźt is irtź.k a papírokat és állítólag olyan tervekkel érkeznek, hogy
új stadiont is akarnak építeni. Újpest Önkormányzatahogy viszonyul eÍthez,haezvalőb,anĺţţ
van? Segíteni fogja őket, esetleg akadályozni,mert voltak ilyen ígéretek még a balliberális
ellenzék részétol, hogy stadion-stopot rendelnek el Budapest területére. Ebből nem valósult
meg semmi, mert az Atlétlka Stadiont felépítették végĹil, dę azthiszi,ha már minden csapat
kapott egy stadiont, akkoľ talán Újpest is kaphatna egyet. Azt gondoţa' nem állít ilyet, hogy az
jár nekünk, mert a jelenlegivel sincs különösebb baja, de egy új stadion, egy új futball klub
életében hatalmas méľťoldkő, a fejlodést bizonyosan elősegíti. Nem tiltakozna aZ ellen, ha itt
egy új stadiont építenének Újpesten, és ha a laktanya helyén tennék ezt meg, az ellen se fog
ktilönösebben tiltakozni. Kérdése, összefügg-e a két ügy és ki a vevője ennek a terĺ'iletnek?



Déri Tiboľ
Yâlasztlban elmondja, nem tudják' nem adtźtkmeg a vevő kilétét.

NagY István
Toľténetesen egyetért Cziglet Lâszlő alpolgármester úrral' foleg abból ahelyzetból kiindulva,
hogy ennek a laktanyának a másik fele aZ onkormányzat tulajdonában Van. A
talajszennyezettség miatt az a vevő, aki korábban bejelentkezett, ha késve is, és ezért jelentős
összeg maradt a Vagyonkezelronél - tudomása szeľint 60.000.000 forint -, ugy döntött, hogy
nem vásárolja meg az onkoľmânyzattol azt azingatlan, fóleg nem azon az tron,bźr az egy-jő
tlr volt, ennél lényegesen magasabb.
Egy módosító javaslattal élne, bár tudja, hogy nem napirendi kéľdés, de kialakult tegnap egy
vita és azt gondo|ja' nem mehetnek el mellette szó nélkül. Egyetért azzal - valakivel beszélt itt
a városvezetésbol -, aki azt mondta, vitaképes, hogy mi a racionális és mi az iľracionális
gazdasâgi döntés. Szerinte ezva|őbanvitatźĺrgyalehetne, de avitźtnem azÚjpesti Híľmondón
és nem abban a stílusban kell kezdeményezni, ahogy ezmegţörtént. Azérttéľ el a tárgýól, meľt
jelenleg'6gynéz ki ahelyzet, hogyakik ittülnek, és nem tudják, de egy olyan 360.000.000
forintos kamatteher volt ezen a hitelen, amit a piac építésére vett fel annak idején az Újpesti
Önkormányzat.

Déľi Tiboľ
Megkérdezi frakcióvezető urat, ez,hogy kapcsolódik a napirendhez?

ľaev István
Ugy kapcsolódik, hogy minden
kötelezetts éget . .' . . ..Mikrofon nélkĺili vita.

egyes hónapban jelentős kamatfizetési

Déľi Tiboľ
Felhívja frakcióvezető úľ figyelmét, hogy most a Petőfi laktanyźlval kapcsolatos elővásárlási
jog gyakorlásáról tźrgyti a testület.

NaeY István
Mikrofon nélküli vita......."Ezt nem fogom hagyni, nem fogom hagyni azt a dilettáns
gazdtikodtlst, ami itt folyik és utána'' ......

Déľi Tiboľ
Megkéri frakcióvezeto uľat, hogy a napirendi témâhoz szóljon hozzá,'

Naw István
Mikľofon nélküli vita
testület......

.Bead egy módosító indítváný és szavazzon rőla a Képviselő-

Déľi Tiboľ
Most a laktanya elővásárlási jogáľól ttrgyaI a testület.

Naey István
Azt gondolja, akik itt ülnek most mindannyian felelősek azffi. akárokozásért' ami l'rlrteft}Oz1
február 1-je óta' ,,Azt gondolom, lenne Mikrofon nélküli vita. . . ' . ..



Déľi Tiboľ
Megkéri frakcióvezető urat, ha a napirendi ponthoZ van, bármilyen észľevétele, akkor legyen
szíves tegye meg.
Mikľofon nélküli vita... ....

Déľĺ Tiboľ
Dr. Trippon Norbert alpolgármesteľ úrnak ügyľendben adja meg a szót.

Dľ. Trippon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Arra szeretné kérni alęvezeto elnököt, hogy a közösen elfogadott
konszenzusos SZMSZ alapjtn a napiľendrol szavazzon a testület.

Déľi Tibor
Egyetéľt az igyrenďi javaslattal és mivel nem lát több kérdést, észľevételt lezćrja a vitât. ,,.L"
és ''B'' hatttrozatijavaslatokľól kell dönteni a testtiletnek. Eloszĺjr aZ ,,A" hatźrozatijavaslatot
teszi fel szavazâsra.

dönt, hogy

élve elővásárlási jogával meg kivtłĺjavásárolni a Budapest IV. kertilet ]6485lI58 hľsz.-
ú ingatlant;

2. felhatalmazza a Polgtlrmestert az elovźĺsźĺrlási jog gyakorlására vonatkozó és ahhoz
kapcso lódó dokumentu mok alttir âsźr a;

3. az l .-2./ pontokban meghattlrozott kötelezettségvállalásra mindösszesen 2.263.I4O.OOO
Ft fedezetet biztosít a Budapest Főváľos IV' kerület Újpest Önkormányzata és
intézméĺyei 2024. évi összevont koltségvetéséről és végrehajtts szabtiyairól szóló
612024. (II.20.) önkoľmányzati rendelet 6. melléklet C. Fejlesztési tartalékokon
sorrendben a ClI, Cl7 , Cl4. sorokon szereplő előirá,ĺyzatok terhére.

Felelős: Polgáľmester, a feladatkörrel rendelkező Alpolgármester útján
Határido:

1. és 3. pont vonatkoztsźlban: azoltlal
2. pont vonatkozás źhaĺ: 2024. augusztus 3 1.

(3 igen, 12 hrtőzkodás, 3 fü nem szavazott, elutasítva)

Déľi Tĺboľ
S zav azâsr a te sz i fel d,,B'' hatćtr o zati j avas l atot.

1. nem kíván éIni a Budapest IV. kęrület 76485/158hrsz,-uingatlanhoz kapcsolódóan az
elővásárlási j o g gyakorlásával ;

1

dĺint, hogy
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2. felhatalmazza aPolgërmesteľt az elovësëtlási jogľól lemondó nýIatkozat alźtiré-sëtra és
megküldésére.

Fel elős : Pol gáľmester, a fel adatkörľel ľendęlkező Alpol gármester útj án
Határidő:

1. pont vonatkozźnźtbarl: azonnal
2. pont vonatk ozásttban: az előv äsârlási jo gľó1 való nýlatk ozat megţételére szabott

hatźľ:'dó utolsó napjáig
(14 igen, 4 hrtőzkodás, elfogadva)

Déľi Tibor
Megállapítja, hogy nincs több észľevétel, igy az ülést 13:50 órakor bezârja.

K.m.f.


